
 

Protokoll Styrelsemöte 2023-01-31 

 
Plats: Digitalt 

Närvarande: Martin Ohlsson, Kristina Hammarfalk, Urban Lindgren, Hanna Falkeström, 
Lotta Nilsson, Tomas Kristoffersson och Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Tomas Kristoffersson att justera dagens 
protokoll. 

3. Ekonomi 
Utfall för 2022: totalt blev det en förlust på drygt 50 000 kr.  

Urban föredrog budgeten för 2023. Budgeten reviderades så att ytterligare 30 000 kr lades in i 
utbildningsposten med avsikt att försöka få till en ungdomsledarutbildning. Mötet godkände 
budgeten. 

Mötet diskuterade hur och om vi ska använda pengar som är öronmärkta till SportIdent för att 
investera i touch-free stämpling (SIAC). Kristina skriver ett förslag från styrelsen till årsmötet 
angående detta. 

4. Årsmötet 
Förslag från styrelsen 
Martin utformar två förslag angående projekt att anställa en tränare enligt föregående 
protokoll. Kristina skriver förslag angående SIAC enligt punkt 3. 

Verksamhetsplan 
Martin föredrog verksamhetsplanen för 2023. Mötet reviderade planen och godkände den. 

Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen är i stort sett klar. Urban kompletterar ekonomidelen och Tomas 
avsnittet om kartor. 

Årets utmärkelse 
Lämpliga kandidater diskuterades vid mötet men inget beslutades. 

5. Utbildning 
Inbjudan till banläggarutbildning i Vålådalen 17-19 mars är klar. Anmälan kommer att ske 
genom RF SISU:s utbildningsplattform som öppnar under nästa vecka. RF SISU kan förmodligen 
bekosta kurslitteraturen. 

Erica skickar ut inbjudan till föreningar, ”Torgnys lista”, facebook och via ett nyhetsbrev. 

6. Övriga frågor 
Lokal: Hanna har varit i kontakt med Frösö IF angående tillgång till lokal. Det finns förmodligen 
inte någon plats för att förvara materiel och dokument, Hanna forskar vidare i detta. Mötet 
ansåg att det är lämpligast att post adresserad till JHOF i fortsättningen ska gå till Urban. Urban 
ansvarar för att lokalen på Idrottens Hus töms på innehåll samt att dessutom undersöka vad 
JHOF har förvarat på Föreningsarkivet. 
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Mötet diskuterade kort genomgången om förslaget till ny distriktsindelning som Lars Greilert, 
SOFT, föredrog vid förra mötet. JHOF ser i nuläget inte nyttan med den nya indelningen. Martin 
och Erica som är distriktets representanter i processen framöver tar med sig den inställningen i 
det fortsatta arbetet. 

7. Nästa möte 
Årsmöte: 1 mars 18:00. Martin undersöker om vi kan vara på Idrottens Hus samt att det även 
kan vara möjligt att delta på distans. 

 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Tomas Kristoffersson 
Justerare 

  

 


